
П Р О Т О К О Л 
№1 

за определяне на тема за събеседване във връзка с провеждане на конкурс за избор на 
„Комплексен онкологичен център  – Шумен” ЕООД 

 
 

Днес, 04.11.2013 г. в гр. Шумен, в община Шумен, в стая 304 от 15.00 ч.се 
проведе заседание на комисия в състав: 
 Председател: Седат Кадир – зам.-кмет по Социална политика и здравеопазване 
 Секретар: Марина Андонова–  мл. експерт „Здравеопазване” 
 Членове: 1. Д-р Йорданка Маринова – зам. директор на Регионална здравна 
инспекция – Шумен 
       2.Д-р Янко Димов - общински съветник 
       3. Проф. Стефан Желев - общински съветник 
 
определена с решение № 486 от 26.09.2013 год. на Общински съвет Шумен, която да 
организира и проведе процедурата по конкурса за възлагане на управлението на 
„Комплексен онкологичен център - Шумен" ЕООД – гр. Шумен в съответствие с 
изискванията на Закона за лечебните заведения, Наредба № 9 от 26.06.2000 г. за 
условията и реда за провеждане на конкурси за възлагане на управлението на лечебни 
заведения по ЗЛЗ, Наредбата за условията и реда за упражняване на правата на 
собственост на общината в търговски дружества с общинско участие в капитала, за 
участието на общината в граждански дружества и в сдружения с нестопанска цел.  
 Заседанието откри председателя на комисията г-н Седат Кадир, присъствайки и 
в качеството на юрист.  
 Г-н Кадир запозна комисията с Решение  № 486 от 26.09.2013 год. на Общински 
съвет Шумен, с което: 

-  е определена горе цитираната комисия; 
- посочени са  изискванията към кандидатите за участие; 
-  фиксирана   датата  на провеждане на конкурса – 15.11.2013 година, от 9,00 

часа в стая 237 на Община Шумен; 
 Във връзка с  Решение № 486 от 26.09.2013 год. на Общински съвет Шумен не 
възникнаха въпроси. Председателя на комисията,  представи на присъстващите 
утвърдените Правила за провеждане на конкурса за възлагане на управлението на 
„Комплексен онкологичен център– Шумен” ЕООД.  
 Относно правилата също не постъпиха въпроси, след което се премина към 
предложения на теми за събеседване и обсъждането им. 
 Първи предложи теми г-н Кадир, като преди това уточни, че при подбора на 
темите се е съобразил с актуалните акценти в здравеопазването и със специфичните 
функции и различния статут на „Комплексен онкологичен център– Шумен” ЕООД. 
Той предложи следните седем теми за събеседване: 
 1.Какво бихте направили за подобряване на финансовото състояние на 
лечебното заведение и нарастващия дефицит на медицински кадри? 
 2.Как виждате бъдещето на „КОЦ – Шумен” ЕООД. 
 3.Преструктуриране на дружеството – възможности? 
 4.Здравни приоритети в условията на здравна реформа? 
 5.Методи и начини за улесняване достъпа на пациентите до медицински услуги? 
 6.Организация, управление и оценка на качеството на извършваната дейност? 



 7. Какви предложения бихте направили за бъдещия Национален рамков договор 
2014 година. 
 Д-р Й. Маринова  даде предложение да се даде по обща и не ангажираща тема: 
„Цели, приоритети и задачи, свързани с развитието на „Комплексен онкологичен 
център– Шумен” ЕООД през следващите три години /2014-2016/. 
 Д-р Янко Димов  изрази мнение, че това е специфично заведение за болнична и 
доболнична помощ и трябва да бъде свързано с бъдещето, ситуацията в 
здравеопазването е  свързана с добро мениджърство. Комплексен онкологичен център– 
Шумен” ЕООД започна да генерира печалби, добавени са 9 клинични пътеки.  
Преди 2 години натрупаха много загуби около 1,5 млн. лева. С новия проект за 
създаване на високо технологичен лъчетерапевтичен център, със стартиране на тези 
линейни ускорители лечебното заведение ще  работи по-добре. 

Д-р Димов отбеляза, че проблема със здравните кадри е голям, процесите в 
здравеопазването се решават от кадрите и те трябва да се привличат. Той предложи да  
се намират студенти от Шумен, които учат медицина, да им се помага финансово, чрез 
стипендия като по този начин им се предложи договор за работа. 
 Д-р Маринова напомни, че правилата дават възможност да бъдат зададени 
всички дискутирани въпроси. 
 След  приключване на дебатите комисията единодушно, без „против” и 
„въздържали се” прие темата за събеседване: 

 „Цели, приоритети и задачи, свързани с развитието на лечебното заведение 
през следващите 3 години/ 2014 -2016 г./” 

- развитие на високотехнологични дейности в областа на онкологията 
- организация, управление и оценка на качеството на извършените дейности 
- виждане и подход за подобряване на финансовото състояние на лечебното 
заведение 

- политика за привличане, обучение и реализиране на здравните кадри 
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                                    ИНФОРМАЦИЯ 

 
Във връзка с Решение № 487 от 26.09.2013 год. т. 1.4 на Общински съвет 

Шумен, 
Относно: Провеждане на  конкурс за избор на управител на „Диагностично-

консултативен център І - Шумен" ЕООД – гр. Шумен 
 
Тема за събеседване, определена по  Протокол № 1 от 04.0.2013 год. 
 

Цели, приоритети и задачи, свързани с развитието на Диагностично 
консултативен център І – Шумен” ЕООД през следващите три години в условията 
на криза.  Организация, управление и оценка на качеството на дейността.” 
  
  
 Председател на комисията: 
 Седат Кадир зам.-кмет 
 по Социална политика и здравеопазване  

 


